
KOMISJA  EDUKAal,  ZDROWIA,

SPORTU,  KULTURY  I POLITYKI  SPOŁECZNEJ

AO.BR.0012.4.71.2024

PROTOKOŁ

Z POSIEDZENIA

KOMISJI  EDUKACJI,  ZDROWIA,

SPORTU, KULTURYI  POLITYKI  SPOŁECZNEJ

RADY POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  25 października  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -
Dariusz  Chłopek  otworzył  posiedzenie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki
Społecznej,  które  odbyło  się  w dniu  25  października  2024  r. i powitał  członków  Komisji,
Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w
Nowym  Tomyślu  oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad
wraz  z materiałami  na tablety  i poprosił  członków  Komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności
drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  8 członków  Komisji  i stwierdził
quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

Ad.  2. Sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Funkcjonowanie  szkół  i placówek  oświatowych  niepublicznych.

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym

Tomyślu  o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCLIW  omówił  sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w
Powiecie  Nowotomyskim  wraz  z informacją  na temat  funkcjonowania  szkół  i placówek

oświatowych  niepublicznych.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Radny  Lech Sadowski  zapytał,  jaka jest  wysokość  subwencji  na jednego  ucznia  w
bieżącym  roku?
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Dyrektor  PCUW  odpowiedział,  że  obecnie  subwencja  na  jednego  ucznia  w tzw.

standardzie  podstawowym  wynosi  ok. 8.900,00  zł, natomiast  w kolejnym  roku  będzie  to ok.

9.500,00  zł.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  kwestię  wysokości  prognozowanej  subwencji  oświatowej  w

odniesieniu  do planowanego  budżetu  Powiatu  na 2025  rok. Skarbnik  odniosła  się do potrzeb

oświatowych  przewidzianych  na kolejny  rok  kalendarzowy,  a także  zależności  pomiędzy  ilością

etatów  nauczycieli  a ich wynagrodzeniami.

Radny  Lech Sadowski  zwrócił  się  do  Dyrektora  PCUW o wskazanie  szacunkowych

kosztów  jednego  oddziału  w jednostce  oświatowej.

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że nie dysponuje  takimi  danymi,  jednakże  przygotuje

analizę  i przedstawi  ją na najbliższej  sesji  Rady  Powiatu.

Ponadto,  Komisja  podjęła  dyskusję  w zakresie  następujących  zagadnień:

- braków  kadrowych  wśród  nauczycieli,

- nowych  przepisów  dotyczących  wyposażenia  szkół  w sprzęt  komputerowy,

- środków  finansowych  przeznaczonych  na dokształcanie  nauczycieli,

- ilość  nauczycieli  wspomagających  w szkołach  prowadzonych  przez  Powiat.

W dyskusji  udział  wzięli:  radny  Lech Sadowski,  Dyrektor  PCUW,  Starosta  oraz  Skarbnik

Powiatu.

Ad.  3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu:

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

b)  Sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w  Powiecie

Nowotomyskim.  Funkcjonowanie  szkół  i placówek  oświatowych  niepublicznych,

Sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w Powiecie  Nowotomyskim

wraz  z informacją  na temat  funkcjonowania  szkół  i placówek  oświatowych  niepublicznych

zostały  omówione  w punkcie  2.

c)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikaiocy  , ch z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,
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Zespołu  Szkół  nr 1  w Zbąszyniu,

Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyś)u,

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności  w Nowym  Tomyślu,
Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  pytania?

Radny  Lech  Sadowski  poprosił  o przybliżenie  tematu  dotyczącego  zakupu  bramy
startowej.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że jest  to brama  startowa  wykorzystywana  podczas
imprez  sportowych  organizowanych  przez  Powiatowe  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024
Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub
Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

d)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w zaproponowanym  projekcie  uchwały  w sprawie
zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2024  - 2035
zaproponowano  zmianę  w zadaniu  wieloletnim  pn.,,Ubezpieczenie  Majątkui  Odpowiedzialności
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Cywilnej  Powiatu  Nowotomyskiego  i Podległych  Jednostek  Organizacyjnych  na lata 2022  -

2025".

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

e)  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

Gminie  Miedzichowo.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie

Miedzichowo

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)
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NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo.

f)  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia

zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy

Nowy  Tomyśl.

g)  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  Starosty

Nowotomyskiego  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  za 2023  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że  informacja  Przewodniczącego  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  oraz  Starosty  Nowotomyskiego  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  za

2023  rok  będzie  przedstawiona  na najbliższej  sesji  Rady  Powiatu.

Ad.  4. Wnioski  i opinie  Komisji:

a)  zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  wniosek  o

Nowotomyskiego"  pod  głosowanie.

nadanie  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu
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Głosowano  w  sprawie

zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dariusz  Chłopek,  Mateusz  Jandy,  Jacek  Pieprzyk,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Zgromadzenia  Sióstr  Służebniczek  Niepokalanego  Poczęcia

Najświętszej  Maryi  Panny,  Prowincja  św.  józefa  w Pleszewie).

Ad.  5. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Nikt  się  nie zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Dariusz  Chłopek

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak
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